
specialisten

uitgelicht

Na vijf jaar draagt scheidend NRS-voor-
zitter Willem van Delft het stokje over aan 
zijn opvolger Marc Robbers. Sinds januari 
is Robbers officieel in functie. Een belang-
rijk thema dat hij erft van zijn voorganger 
is de kwaliteitsverbetering van de leden. 
‘We willen dat het lidmaatschap van de 
NRS echt een keurmerk wordt.’

Voor de oud-voorzitter biedt het afscheid  
de gelegenheid terug te blikken op de vijf jaar 
die de NRS inmiddels bestaat. Wat ziet hij  
als een belangrijke prestatie? ‘In de eerste 
plaats dat er binnen het notariaat specialisten-
verenigingen als de NRS zijn gekomen. 
 Notarissen zijn altijd een soort huisartsen 
geweest die alles deden. Maar een huisarts  
laat je ook geen openhartoperatie uitvoeren. 
Datzelfde geldt voor het notariaat. Ook wij 
hebben naast generalisten behoefte aan 
spe cialisten. Dat sloot in 2012 mooi aan bij de 
plannen van het nieuwe KNB-bestuur. Je kunt 
zoiets niet doen zonder dat je daarbij vanuit 
de KNB gesteund wordt. Anders heb je geen 
draagvlak. De eerste jaren zijn we binnen  
de NRS bezig geweest met het grondwerk.  
Je bouwt zo’n vereniging geleidelijk op.  
Het duurt even voor alle neuzen dezelfde  

kant op wijzen. De vereniging functioneert nu.  
Er is een goed secretariaat. We organiseren 
prachtige congressen.’

ReseRvoiR

Marc Robbers hoefde niet lang na te denken 
toen hij gevraagd werd voor de functie.  
‘Je moet je inzetten voor dit mooie vak.’ Hij liep 
het afgelopen halfjaar al mee om vertrouwd  
te raken met de voorzittershamer. Wat hem 
opviel, is de actieve rol die een relatief klein 
aantal leden vervult. ‘Dat zie je ook bij andere 
specialistenverenigingen. Er ligt veel op het 
bordje van de bestuursleden. Daarom willen 
we de achterban meer in beweging krijgen.  
Als de politiek ons om een advies vraagt, 
moeten we over een ruim reservoir van leden 
kunnen beschikken waar we uit kunnen putten. 
Een van de manieren waarop we dat willen 
realiseren, is door de kwaliteitseisen anders  
in te vullen. Onder leiding van Willem is daar -
voor al belangrijk werk verricht. Zo is er een 
nieuw reglement kwaliteitseisen aangenomen. 
Als onderdeel daarvan zijn NRS-leden verplicht 

een keer per jaar deel te nemen aan een regio-
nale bijeenkomst waarbij naar aanleiding van 
een eerder gevolgde cursus een casus moet 
worden uitgewerkt. Op 4 april is de eerste met 
retentierecht als onderwerp.’

WeeRbaRstig pRoces

Het streven naar kwaliteitsverbetering was  
de afgelopen jaren een weerbarstig proces, 
herin  nert Van Delft zich. ‘Je hebt onder de 
leden heel geleerde collega’s. Ze vormen  
een kleine voor hoede, veelal afkomstig van 
grote kantoren, waarop vaak een beroep  
wordt gedaan voor het geven van cursussen, 
het schrijven van basiscontracten of om te 
publiceren in vaktijdschriften. Het is lastig om 
ze gemotiveerd te houden wanneer ze steeds 
voor die rol gevraagd worden. Daarnaast heb 
je een groep die vooral uit volgers bestaat.  
Die tweedeling kun je alleen opheffen als je 
meer werk maakt van de specialisatie. Het 
eerste plan dat we daarvoor in samenwerking 
met de Wetenschappelijke Advies Raad van  
de NRS hadden opgesteld, werd door de leden 
afgeschoten. Ze vonden het te schools. Daarna 
hebben we een tweede voorstel geschreven, 
waarin we het hebben aangevuld met praktijk-
gerichte bijeenkomsten. Dat nieuwe voorstel 
heeft het wel gehaald.’

Landen

Wat zijn de plannen voor de toekomst? 
Robbers: ‘Groei van de vereniging is geen  
doel op zich. We focussen vooral op kwaliteit.  
De leden hebben de kwaliteitseisen over-
genomen, maar nu moet het nog landen.  
Men was gewend om PE-punten te halen in 
cursussen en een deel van hun tijd te besteden 
aan onroerendgoedzaken. Nu ligt de lat hoger. 
Ze hoeven geen examen af te leggen, maar ze 
worden wel beoordeeld op hun deelname aan 
de regionale bijeenkomsten. De leden moeten 
het vanzelfsprekend gaan vinden dat het 
lidmaatschap van de NRS verplichtingen  
met zich meebrengt. We willen daar ook zeer 
gespecialiseerde opleidingsinstituten bij  
in gaan schakelen. De middelen zijn er om  
die stap te zetten. Het zou mooi zijn als de 
markt over vijf jaar de notaris met een NRS- 
lidmaatschap ziet als een keurmerk.’ 

‘Je moet je inzetten 
voor dit mooie vak’

‘ We willen de achterban 
meer in beweging krijgen’
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